
Protokół Nr 15/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i 

Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 26 października 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 7. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Informacja na temat wykorzystania funduszu sołeckiego. 

2. Stan realizacji inwestycji w gminie w 2023 roku. 

3. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 

jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, sołtys wsi Łukawiec Pan Stanisław Mokrzycki, sołtys wsi Wólka Żmijowska Pan 

Stanisław Sus, sołtys wsi Wielkie Oczy Pan Franciszek Furman, sołtys wsi Skolin Pan Jan 

Dewojno, sołtys wsi Potok Jaworowski Pan Stanisław Folta, kierownik referatu Pan Mariusz 

Janeczko. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana radnego J. Sopel, który w zastępstwie 

przedstawił sprawozdanie z działalności sołtysa z Bihal. Następnie Pan radny K. Gujda odczytał 

sprawozdanie z działalności i realizacji zadań z funduszu sołeckiego z miejscowości Żmijowiska. 

Pan kierownik M. Janeczko wspomniał, że w listopadzie ruszają prace związane z naprawą 

ogrzewania w Świetlico-Remizie w Żmijowiskach. Sołtys wsi Kobylnica Wołoska przedstawił 

sprawozdanie z działalności polegającej na wykaszaniu terenów wokół budynku po byłej 

szkole, placu zabaw, wokół świetlicy i utrzymaniu porządku wokół altany, a także wspomniał 

o nadzorze nad pracami związanymi z budową domu przedpogrzebowego. Pan kierownik M. 



Janeczko wspomniał jakie prace będą wykonywane przy budowie domu przedpogrzebowego 

jeszcze w tym roku. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana sołtysa wsi Potok Jaworowski S. Foltę, 

który przedstawił sprawozdanie z działalności oraz wspomniał o pracach związanych z 

przygotowaniem terenu pod budowę placu zabaw dla dzieci, a także wspomniał o potrzebie 

pogłębienia rowów. Pan kierownik M. Janeczko przedstawił informację o wykorzystaniu 

środków z funduszu sołeckiego w miejscowości Potok Jaworowski. Pan radny P. Jacyk również 

zgłosił potrzebę pogłębienia rowów w Kobylnicy Wołoskiej oraz zwrócił uwagę na sytuacje gdy 

rów zostaje zakopany przez rolnika. Pan wójt H. Hawrylak poprosił aby sołtysi wskazali, które 

rowy w poszczególnych miejscowościach należy poprawić. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana sołtysa wsi Skolin Pana J. Dewojno, który 

przedstawił działania podejmowane w sołectwie Skolin. Pan kierownik M. Janeczko 

przedstawił informację o wykorzystaniu środków z funduszu sołeckiego w miejscowości Skolin. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Pana sołtysa wsi Wielkie Oczy Pana F. 

Furmana, który przedstawił sprawozdanie z działalności oraz z realizacji funduszu sołeckiego. 

Pan kierownik M. Janeczko omówił wykonane działania ze środków z funduszu sołeckiego w 

2023 r. w Wielkich Oczach. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos sołtysa wsi Łukawiec Pana S. Mokrzyckiego, 

który przedstawił sprawozdanie z działalności. Pan kierownik M. Janeczko dodał, że w Łukawcu 

fundusz sołecki został wykorzystany w 100 %. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos sołtysa wsi Wólka Żmijowska Pana S. Sus, który 

przedstawił sprawozdanie z działalności. Pan kierownik M. Janeczko podsumował 

wykorzystanie środków z funduszu sołeckiego w Majdanie Lipowieckim oraz w Kobylnicy 

Ruskiej. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Prezesa Gminnego Zakładu Usług 

Komunalnych i Rolnych Sp. z o.o. w Wielkich Oczach Pana M. Szutę, który przedstawił 

sprawozdanie z działalności spółki. Pan radny R. Osowski zapytał o powierzchnię gruntów, 

która podlega pod spółkę. Pan prezes M. Szuta odpowiedział, że w 2022 r. była to powierzchnia 

330 ha z czego wydzierżawionych zostało 60 ha i aktualnie jest 270 ha. Pan radny P. Jacyk 

podkreślił, że grunty, które są atrakcyjne powinno się przeznaczyć na cele rolnicze, a w spółce 

pozostawić tylko działki nieatrakcyjne dla rolników. Pan radny R. Osowski poprosił aby na 



kolejną komisję przygotować zestawienie gruntów, które można przekazać na dzierżawę dla 

rolników. 

W sprawach bieżących Pan radny R. Osowski zapytał o środki z frekwencji wyborczej. Pan 

wójt A. Hawrylak odpowiedział, że jeszcze nie mamy żadnych informacji odnośnie tych 

środków. Rozpoczęła się krótka dyskusja na temat przedstawienia przez sołtysów 

sprawozdania z działalności na sesji podczas, której ustalono żeby taką informację 

przedstawiać w gazetce gminnej. 

W związku z wyczerpaniem się tematów posiedzenia o godzinie 9:55 członkowie komisji 

udali się na objazd dot. realizacji inwestycji i remontów w gminie. 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


